
Z Á P I S ze zasedání školské rady při ZŠ a MŠ Lázně Toušeň 

konaného dne 30. 8. 2024 

 

Přítomni: Mgr. Jana Hadrbolcová, Lucie Nožířová, Ivana Studničková, Ing. Luboš 

Valehrach, MBA, Daniela Vostřáková 

Omluvená: Andrea Krajíčková 

 

 

Program zasedání: 

1. Zahájení zasedání školské rady  

2. Návrh zapisovatele ze zasedání 

3. Schválení programu zasedání 

4. Schválení Výroční zprávy o činnosti ZŠ a MŠ Lázně Toušeň ve školním roce 

2023/ 2024 

5. Schválení ŠVP Barevná škola. 

6. Seznámení s úpravami vnitřního řádu školní družiny a s výší poplatku za 

ŠD pro školní rok 2024/ 2025. 

7. Seznámení s průběhem rekonstrukce mateřské školky. (kuchyně, jídelna) 

8.  Projednání možností umístění ŠD. 

9.  Různé, diskuse 

 

 

 

 

 

1. Zahájení zasedání školské rady. Předsedkyně uvítala všechny přítomné.  

 

2. Zápisem ze zasedání školské rady byla pověřena Ivana Studničková. 

 

3. Program zasedání školské rady byl schválen. (pro 5, proti 0, nikdo se 
nezdržel) 

 



4. Výroční zpráva o činnosti ZŠ a MŠ Lázně Toušeň ve školním roce  

2023/ 2024 byla schválena. (pro 5, proti 0, nikdo se nezdržel) 

 

5. ŠVP I. Studničková informovala o úpravách hodinových dotací, které se 
týkají předmětů informatika, vlastivěda, přírodověda  
 

ŠVP Barevná škola byl schválen. (pro 5, proti 0, nikdo se nezdržel) 

 
6. Vnitřní řád školní družiny  

D. Vostřáková informovala o změnách vnitřního řádu ŠD. Tyto změny se 
týkají výše úplaty, kterou nově stanovuje zřizovatel. Pro školní rok 2024/ 
2025 částka zůstává 200,-/měsíc. 

Ranní družina bude zprovozněna podle zájmu rodičů, minimální naplněnost 
12 dětí. 

7.  Rekonstrukce školní jídelny 

Zástupci zřizovatele informovali o rekonstrukci školní kuchyně, která 
proběhla o letních prázdninách a je připravena k provozu. Obnova dalšího 
zařízení je plánována na druhé pololetí. 

8. Školní družina 

O vhodných prostorách se bude jednat na zastupitelstvu v září 2024. 

9. Různé 

ŠR diskutovala o možnostech umístění volnočasových aktivit v obci. 

Zástupkyně pedagogů informovaly o přechodu školy na APP. skolaonline – 
omlouvání absence, třídní kniha. 

 

 

Zasedání skončilo v hodin v 17 hodin.  

 

Zapsala: Ivana Studničková 

 

Předsedkyně školské rady: Daniela Vostřáková 

 

V Lázních Toušeni dne 30. 8. 2024 

 


